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Comissió SÒL PELVIÀ 

Núm. d’acta: 00/22 Hora d’inici: 20.30 h Data: 28/11/2023 

 
Assistents: 
Coordinador:  Col. 3715 Eva Maria Hernando Gimeno 
Sotscoordinadora:  Col. 505 Anna Ma Abelló Pla 
Membres:  Carla Box Caparrós 

 
 Col. 1895 Laia Blanco 

Ratto 
 Col. 2191 Stephanie 

Kauffmann Frau 
 David Sánchez Rienda 

 
 Col. 6034 Sandra 

Sancho i Samper 
 Col. 9685 Marina 

Guallar Bouloc 
 Ivana Prados Espiñeira X Marta Diaz Pujol 

 
X Teresa Sánchez 
Moreno 
 

Convidat/s:      
 
 

Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. 
2. Meet and Science. 
3. Proposta reunió llevadores. 
4. Resum reunió coordinadores. 
5. Proposta de col·laboració comissió neurologia. 

 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 
 

 
2. Meet and Science 
Proposta d’organització d’una sessió de Meet and Science aprovada per Junta de Govern. 
-Localització: Barcelona 
-Data: 14/06/24 
-Tema: El paper de la fisioteràpia del sòl pelvià en persones afectades per la violència 
gènere. 
-Responsables Comissió: David Rienda, Carla Box, Marta Diaz 
 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Escriure al Luis Soto/Ingrid Eva Hernando Febrer 2024 

 
3.  Proposta reunió llevadores 
La Carla Box realitzarà un primer contacte amb l'associació de llevadores amb interès SP per tal 
d'organitzar una reunió d'acostament per tal d'afavorir l'entesa i el treball conjunt de les dues 
professions. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Contacte associació de llevadores amb interès SP Carla Box Febrer 2024 
4. Resum reunió coordinadores 
 
Resum de la Marina Guallar, assistent a la reunió de coordinadors: 
 
- Des del Col·legi s'han demanat disculpes per l'aturada que hi ha hagut aquest darrer any, 
després de la notificació que ens van donar de la dissolució de les comissions, grups de treball i 
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grups d'interès fa 12 mesos. Són conscients que hi ha hagut un retard considerable en la posada 
a punt de tots els grups i dels procediments perquè se seguís treballant amb normalitat en els 
diferents projectes. 
 
- Ara hi ha 2 persones que s'encarreguen de les diferents gestions: Ingrid Güémez com a persona 
de referència, i Irene Martínez. Luis Soto continua sent la persona de Junta de Govern que 
segueix amb el tema de comissions. 
 
- El Col·legi demana a totes les comissions un llistat assumible de diferents activitats per al 2024, 
que s'ha de lliurar abans del 28 de febrer. Comentem que la nostra Comissió ja ha fet el lliurament 
de les propostes. 
 
- Expliquen que els 3 anys que els queden de govern volen posar en marxa el projecte: “Visita al 
fisio 1 cop a l'any” i que demanaran ajuda a les diferents comissions. I que l’interès prioritari i la 
línia de treball és: la prevenció de la salut. 
 
- Se sol·licita, des de diferents comissions, que els diferents formularis (propostes formatives, 
divulgació, activitats lúdiques, etc.) siguin en línia per facilitar la burocràcia. El Col·legi en pren 
nota i buscaran la fórmula perquè aquests procediments siguin més fàcils. 
 
- Es comenta que el Col·legi necessita entre 2 i 3 mesos des que es presenta una sol·licitud 
d'activitat/formació/etc. fins a la seva aprovació en Junta i posterior resposta i organització. Per 
tenir-ho en compte si volem anar proposant coses. 
 
- Diverses comissions es queixen que hi ha projectes aturats des de fa força temps i que 
necessiten més agilitat per part del Col·legi. I que hi hagi una comunicació més fluida per conèixer 
en quin estat estan les sol·licituds que es vagin proposant. El Col·legi pren nota i buscarà la 
manera que hi hagi millor comunicació i més eficient. 
 
En general, han recollit el malestar per aquest temps d'aturada i han pres nota dels comentaris 
realitzats. 

 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
   

5. 5. Proposta de col·laboració comissió neurologia 
 

- L’Eduard Badenas, coordinador de la Comissió de Neurologia, contacta per correu electrònic 
amb l’Anna Abelló. 

- Proposta de col·laboració amb la Comissió de Neurologia per preparar una infografia per al 
Dia Mundial de l'Esclerosi múltiple, el proper 30 de maig. 

- Es pretén donar visibilitat a les alteracions del sòl pelvià amb què conviuen els pacients i 
com la fisioteràpia pot ajudar-los. 

- La Laia Blanco i l’Stephanie Kauffman són els membres de la Comissió que 
s'encarregaran de col·laborar en la infografia. 

Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Contacte amb l’Eduard Badenas.  Anna Abelló  Febrer 2024 

 
Data propera reunió 
25 abril 2024. 20.30 h  
17 setembre 2024 20.30 h 
28 novembre 2024. 20.30 h  
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Coordinadora:  Eva Hernando Gimeno 
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